



Scouternas kansli, Örnberg.	Plats
Fredrik Torberger, Amalia Ideborg, Rikard Eliasson, Tove Nilsson, Karin Wester, Caroline Ringné, Linn Ternefors (adjungerad)	Närvarande
Ordförande Fredrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Samtal om gårdagens arbete samt den låga närvaron inom FS.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att fastställa föredragningslistan	§ 2 Föredragnings- lista
BESLÖT att välja Amalia till sekreterare för mötet	§ 3 Val av sekreterare
BESLÖT att välja Rikard till justeringsperson på mötet. att välja Tove till referatskribent.	§ 4 Val av justerare och referat- skribent
Vi justerade tidigare beslut om att utreda dubbla medlemskap. Problemet är att medlemmar i övriga IOGT-NTO-rörelsen kan kostnadsfritt erhålla medlemskap i NSF, vilket medför att NSF sedan betalar en avgift till Scouterna för dessa medlemmar. Dvs, vi sponsrar rörelsemedlemmarnas medlemskap i scoutrörelsen med ca 180 kr. BESLÖT att uppdra till Rikard och kansliet att återkomma med beslutsunderlag till mötet i april, med syftet att hitta en lösning på att vi betalar en avgift till scouterna på medlemmar där vi inte får in någon avgift.	§ 5 Föregående protokoll
BESLÖT att välja Karin Wester till tillförordnad vice FO att Karin därmed väljs in i AU	§ 6 Val av tillförordnad vice FO
Information om att Scoutledningsträffen som kommer att ske i Lund under samma helg som nästa FS möte. Under scoutledningssamlingen kommer en diskussion om hur värdegrundspolicyn som antogs vid FM nu fungerar i praktiken. Alltså, har den skapat en ökad samsyn i förbundet och har den haft effekter gällande vem som leder scouting hos NSF mm.	§ 7 Scoutlednings- samling



<p>Kommitté KUL undrar hur vi ser på delade kostnader i samarbeten med andra organisationer, såsom vid Scoutledningssamlingen. Delas ekonomin 50/50 eller procentuellt mot antalet deltagare?</p> <p>BESLÖT att gå in samarbete med inställningen att NSF står för egna kostnader</p> <p>att målgruppen för Scoutledningsträffen är ordförande i kårer och distrikt samt tillträdande ordförande eller annan nyckelperson</p>	
<p>Vi diskuterade närvaro på Almedalen men uppdrar inte åt någon i FS att åka dit. Målprojektet Studentscouting har testats gentemot våra egna rovers och scouterna men utan att idén har fått fäste.</p> <p>BESLÖT att uppdra åt Amalia att kolla på hur vi använder Tinget till utmanarscoututredningen att målprojekt Studentscouting läggs ned inom ramen för strategin</p>	<p>§ 8 Arbetsplan och nuläget</p>
<p>a) Kungshol Under FM inledde Kungshols kassör ett samtal med FS om att utöver föreslaget utvecklingsbidrag få ytterligare 1,1 miljoner till ett bygga ett nytt härbre. Samtalet ledde till två olika berättelser om hur dessa medel skulle framställas till stiftelsen: som lån eller bidrag. FM-beslutet beskrev dock medlen som ett bidrag att utbetalas under 2018. FS stiftelseansvarige Fredrik motsatte sig detta och menade att en annan överenskommelse var gjord i samtalen på FM.</p> <p>Som en lösning på oenigheten föreslog så FS representant till Kungshol att medlen skall vara ett rent bidrag att utbetalas snarast, och att detta innebär att Kungshols utvecklingsbidrag för perioden 2018-2019 därmed var förverkat. Kungshol accepterade den lösningen.</p> <p>BESLÖT att bekräfta överenskommelsen med Kungshol enligt ovan att uppdra åt kansliet att snarast ombesörja utbetalningen</p> <p>b) Budget</p> <p>Förslag till budget för 2017 föredrogs översiktligt av GS och förbundskassör. Inga väsentliga ändringar gjordes jämfört med den preliminära budgeten eller årets utfall.</p> <p>BESLÖT att fastställa den justerade budgeten för 2017</p>	<p>§ 9 Ekonomi</p>

AL
BE
FT




<p>UScK önskar att FS hjälper till att sätt ihop ett LÄKO inför ett utmanarscoutläger sommaren 2018 eller 2019.</p> <p>BESLÖT att FS ska inleda arbetet att rekrytera ett läger-team att uppdra år Rikard och Amalia söka kommitteen och att göra en uppdragsbeskrivning</p>	<p>§ 10 Utmanarscoutläger</p>
<p>UNF har ställt en fråga om NSF vill medverka i arrangemanget Julkursen, en skidresa under jul och nyår. FS är generellt öppna för ett samarbete men vill inhämta mer information. Om en satsning ska göras bör den pågå 2 eller 3 år för att se om intresset finns.</p> <p>BESLUT att uppdra åt Fredrik att inhämta information från NSFare som varit deltagare på kursen, därefter fortsätta samtalet med UNF</p>	<p>§ 11 Julkurs med UNF</p>
<p>BESLÖT att till styrelsen för Stiftelsen Kungshols kursgård välja:</p> <p>Ordförande Anna Löfgren, Bjärred omval 1 år Kassör Hans Lundberg, Moheda omval 2 år Ledamot Johan Magnusson, Umeå omval 2 år Ledamot Mats Kempinsky, Örebro omval 2 år</p> <p>2016 valdes Kicki Rydberg, Eva Karlsson och Pernilla Ideberg till ledamöter och Niklas Blomqvist till suppleant på två år.</p>	<p>§ 12 Val av stiftelsestyrelse</p>
<p>BESLÖT att firman för Stiftelsen Dan Winthers fond för scoutrörelsens främjande tecknas på samma sätt som för Nykterhetsrörelsens Scoutförbund.</p> <p>att konto 8105-9 974 603 266-4 tecknas av Rikard Eliasson (860811-6615), Linn Ternefors (880716-2923) och en av Jonatan Hjort (700726-8555) eller Beatriz Mendoza (740104-5484) två i förening</p> <p>att ovanstående paragraf är omedelbart justerad.</p>	<p>§ 13 Kontoteckning Dan Winthers fond</p>
<p>Diskussion fördes om processen inför arbetsplanen.</p>	<p>§ 14 Fortsatt arbete fram till FM</p>
<p>En värdegrundspolicy antogs vid FM. För några av våra kårer innebär den en skärpt praxis kring nykterhetsfrågan. Hur ska FS gå vidare med att se</p>	<p>§ 15</p>

AR
FF



om policyn är framgångsrik som ett stöd, eller snarare upplevs som ett ouppnåeligt mål för våra kårer? BESLÖT att bordlägga frågan till överlämningsmötet i augusti eller september	Värdegrundspolicy i praktiken
VI diskuterade arbetsformerna inför FM 2017 BESLÖT att föra diskussionen till protokollet	§ 16 Arbetsformer för förbundsmötet
BESLÖT att efter FM ha ett överlämningsmöte tillsammans med gamla och nya styrelsen, där gamla deltar under lördagen att kvarvarande FS planerar mötet att förslag på helger är 18-20 augusti samt 8-10 september och att platsen är Hjo att nästa möte är i Lund, 22-23 april	§ 17 Nästa möte
Inga övriga frågor	§ 18 Övriga frågor
Fredrik avslutade och tackade alla för ett bra möte.	§ 19 Mötets avslutande

Ordförande


Fredrik Torberger
2017-03-
04-25

Sekreterare


Amalia Ideborg
2017-03-
06

Justerare


Rikard Eliasson
2017-03-04-13